



Spa struck in Paris

Kasia Dietz



Free Persephone

Free Persephone feels like stepping into springtime, regardless of the season. This fragrance day spa features luxurious manicures and pedicures using organic products. Scented with the owner's own perfumes and a menu including tea and aromatherapy massages, you'll leave beautified and relaxed, floating into the neighbouring Left Bank.

Free Persephone
66 Boulevard Raspail
75006 Paris
Tel. +33 (0)1 42 22 13 04
freepersephone.com

Free Persephone a des airs de printemps, quelle que soit la saison. Ce fragrance day spa propose des manucures et des pédicures de luxe avec des produits biologiques. Découvrez la collection de quatre parfums, des massages à l'aromathérapie et le salon de thé, et vous repartirez magnifiée et détendue, le long de la rive gauche.

Carita

The first salon dedicated to the beauty of the face, body and hair, Carita was established over 50 years ago by two sisters. On Paris's fashionable Rue du Faubourg Saint-Honoré, it is an address well respected by the beauty elite. Following a rehydrating and lifting facial treatment, your skin will feel recharged with vitality.

Carita, premier salon consacré à la beauté du visage, du corps et des cheveux, a été créé il y a plus de 50 ans par deux sœurs. Dans la chic rue du Faubourg Saint-Honoré à Paris, c'est une adresse vénérée par l'élite de la beauté. Après un soin du visage réhydratant et de lifting, votre peau sera à nouveau pleine de vitalité.

Carita
11 Rue du Faubourg Saint-Honoré
75001 Paris
Tel. +33 (0)1 44 94 11 11
carita.fr



La Maison de Dr Hauschka

An eco-spa built according to the principles of Feng-Shui, all treatments are carried out with brand's natural and organic products created according to the work of natural cosmetics pioneer Elisabeth Sigmund. The therapists administer face and body rituals with an important focus on the self, on touch, and breath, which goes beyond a skin-deep treatment.

Ce spa écologique construit selon les principes du Feng-Shui, propose des traitements avec les produits naturels et biologiques de la marque, créés d'après les travaux de la pionnière de la cosmétique naturelle, Elisabeth Sigmund. Les soins du visage et du corps insistent sur le toucher et la respiration, ce qui va au-delà d'un soin en profondeur de la peau.

La Maison de Dr Hauschka
39 Rue de Charonne
11th arrondissement
Tel. +33 (0)1 43 55 40 55
lamaisondrhauschka.fr